
Minnesanteckningar förda vid tränarmötet 18/1 2023 

Ett välbesökt möte med ca 35 personer som slöt upp i Stallfiket. 

 

Mats informerade om tanken bakom mötet att ha en dialog med våra tränare på Visbytravet. 

Information om säsongen 2023, antalet dagar och prisbudget. 

Att vi har ett förslag på förbokade platser till och från Gotland med Destination Gotland i anslutning 

till våra tävlingsdagar. 

Fråga uppstod om sportkontoret kunde hjälpa till att boka resor härifrån till fastlandet för våra 

hemmaaktiva- Den resursen finns inte i dagsläget. 

Propositioner diskuterades: 

Flera synpunkter på B-tränarserien att den finns – Mats svarade att det rör sig om 7 lopp av totalt 

166 men kvarstår kritiken får vi se över det till säsongen 2024. 

Montélopp och svårigheten att få tag på ryttare diskuterades. 

Önskemål framkom att ha fler autolopp i Monté. 

Förslag att ha mer varierade proppar på Monté. 

Att inte begränsa P21 lopp, eventuellt ha fler tillägg. 

I propositionen inte ha en begränsning nedåt utan öppna från noll. 

Ha fler långlopp 2600. 

Fördel ston. 

Fråga om att öppna banan även onsdag och söndag. - Svaret är nej från banmästaren.  

I B-tränarloppen endast tillåta kuskar med max 150-200 starter/år. 

Att införa böter i provlopp för de som kör för ”fort”. 

Förbättra uppmärksamheten för hästägare och skötare. 

Ha spelbara russlopp.  

Enklare vinnartavla laminerad som man kan rama in själv. 

Läktare i sista sväng.  

Underhåll på vägen in till stallbacken- finns i åtgärdsplan 2023. 

Extern fråga om eventmöjlighet att hyra hela banan och arrangera ”eget kvällstrav”. Intresse fanns 

från aktiva beroende på ersättning och utformning. 

Fråga om att hjälpa till med att köra dubbelsulky mellan lopp, intresse att hjälpa till finns mot 

ersättning.       


